
Protokoll för Björbo Intresseförenings 
ordinarie möte  
onsdag den 14 november 2012 
Klockan 19.00 
 
Föreningslokalen 
 
Kallade: Sören Dahl, Annica Gustafsson, Bodil Eljas, Erika Persson, Anette 
Hinden, Anna Lundström och Anette Oderhag. 
Förhindrade: Annica Gustafsson och Anette Hinden. 
 
§ 62 Mötet öppnas. 

Ordförande Sören Dahl önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat, 
 
§ 63 Förslag till dagordning, godkännande av dagordning. 

Förslag till dagordning presenterades varvid den godkändes. 
 
§ 64 Val av 2 protokollsjusterare. 

Anna Lundström och Erika Persson valdes att justera. 
 
§ 65 Godkännande av föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll genomlästes varefter det godkändes. 
 
§ 66 Julmarknad samt granen vid gamla älvbron. 

Anna Lundström rapporterade att granen var på plats och att hon skulle tala 
med Ingolf att belysningen skulle monteras, det skall ske den 22 november i 
samband med att vi klär den stora julbocken. Sören blev tillfrågad om han 
kunde hämta granris vilket han lovade. 
Julmarknaden diskuterades Bodil visade upp 2 förslag till annons, ett med vit 
bakgrund och ett med röd bakgrund. Det med vit bakgrund valdes eftersom 
annonsbladen inte trycker i färg. 
Sören uppmanades att inköpa 5 kartonger med marschaller och att ta kontakt 
med Gagnefs Kommun för att hyra ljudanläggning. 
Alla uppmanades att ta med ved till eldarna. 
Björbo revyns biljett släpp kommer att ske i Eljas Motors lokaler. 
Kaffeservering sköts av Handbackens byalag i slogboden. 
Anna lovade att ringa runt till alla som bara gett halva löften att vara med. 

 
 
§ 67 Övriga frågor 

Sören berättade att han har skrivit ett nytt avtal avseende skötsel av bad 
bassängen där det framgår att Intresseföreningens ersättning höjs till 30000 kr 

BJÖRBO INTRESSEFÖRENING  
 



per säsong med skillnad mot tidigare att vi håller med städmaterial och toa 
papper. Samt att han har begärt att ersättningen för 2012 skall utbetalas. 
I fortsättningen skall föreningen i god tid före öppnandet av badet anmoda 
Kommunen om utbetalning. 
 
Sören informerade att han har tillskrivit Kommunfullmäktige med en begäran att 
Kommunen skall ta över ansvaret för gräsklippning, tömning av soptunnor samt 
latrin tömning vid Käringfors området. Han har också påtalat att vägen till 
området behöver en hyvling samt grusning.  

 
 
§ 68 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till den 22 november klockan 18.00 vid Petters verkstad. 
 

Mötet avslutas 
Ordförande tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 

 
 

 

Sören Dahl, ordförande 

 

 

Justeras: 

 

 

Erika Persson   Anna Lundström 
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